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Zápisnica č. Ra 1/2020 
zo stretnutia poslancov OZ  so zástupcami našich rómskych spoluobčanov, ktoré sa konalo 

dňa 25.09.2020 o 19,00 hod. v Kultúrnom dome v  Ratnovciach 
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Zápisnica    zo stretnutia poslancov OZ so zástupcami našich rómskych spoluobčanov, 

ktoré sa konalo dňa 25.09.2020 o 19,00 hod. v Kultúrnom dome v   Ratnovciach 

 

 

Prítomní:   Podľa prezenčnej listiny 

 

Zapisovateľka: Mgr. Daniela Sigetová 

 

       Stretnutie otvorila  starostka obce p. Mgr. Daniela Sigetová, privítala  všetkých  

prítomných. Prvé stretnutie zástupcov Rómskej komunity   s terajšími poslancami OZ 

Ratnovce  sa konalo  dňa 14.06.2019. Stretnutie bolo presunuté z dôvodu  epidemiologickej  

situácie. Predmetom stretnutia je nájsť spôsob riešenia dlhodobo pretrvávajúcich problémov  

spôsobené  občanmi  Rómskej osady: 

- Parkovania áut v  zákaze popri ceste II. triedy 

- vytekajúci obsah žúmp na cesty II. triedy 

- vybiehajúce deti bez dozoru na cestu II. triedy 

- nezaplatenie smeti  obyvateľov s trv. pobytom  

- rozoberanie OMV na verejnom priestranstve 

- znečisťovanie miestnych ciest tečúcim olejom z OMV v ich vlastníctve 

- znečisťovanie ovzdušia vypaľovanie káblov 

- hádzanie komunálneho odpadu mimo kontajnery 

- parkovanie OMV pred budovou OÚ 

- vypaľovanie káblov. 

 

Vyjadril sa  p. R. Kudrík, že samému  vadí vytekajúci  obsah žúmp na cestu, prekáža mu, 

že  v osade sa zdržujú občania bez trvalého pobytu, aj kvôli nim vznikajú problémy. Ďalej 

uviedol, že jeho rodina nespôsobuje žiadne problémy. R. Kudrík má záujem si  zaplatiť 

parkovanie žiada obec nech mu poskytne  vhodné miesto. Starostka sa opýtala, či má 

zaplatené smeti.  

Vystúpil M.  Biháry, že on môže parkovať na verejnom priestranstve má platnú STK 

a emisnú kontroli.    

   

Pán poslanec JUDr. Andrej Petrík – predseda priestupkovo-poriadkovej  komisie informoval, 

že  v sobotu 19.9.2020 spolu s členmi komisie vykonali obhliadku parkujúcich aut. Zistili 

všetky odstavené vozidlá mali platnú STK a EK do roku 2022. Navrhuje vyriešiť parkovanie 

pasportizáciou. 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Daniela Sigetová 

        Starostka obce Ratnovce 

 

 

 

Zápisnicu napísala: Mgr. Daniela Sigetová 
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